

Wästernäs byamän

Styrelsemöte måndagen den 16 mars 2021

Närvarande: Mats Hoflund, Kerstin Mundt-Petersen, Jennie Åkerlund, Anton Gardner och Anna D Sjöqvist via Teams.

Plats: hos Mats Hoflund

1. *Till ordförande* valdes Mats Hoflund, som hälsade mötesdeltagarna välkomna. Förslag till dagordning hade Mats tidigare skickat ut.
2. *Till sekreterare* valdes Anna D Sjöqvist.
3. *Till att justera* dagens protokoll valdes Mats Hoflund.
4. *Föregående protokoll*

Extradebitering på 10 000 kronor vid bygge av nytt bostadshus.
Kerstin kollar om Nino Armoni har fått faktura för sitt nya husbygge.
Mats skickar faktura till Ylva Ekborn och Anders Bergman.

Revisionsberättelsen är godkänd. Den skickas ut tillsammans med ekonomisk rapport och ny faktura. Mats ansvarar.

Städdagen den 24 april planeras gå av stapeln. Den är frivillig och på grund av rådande omständigheter är vi noga med att vi håller avstånd.

5. Övriga frågor

Ekonomi. Kerstin redovisade ett saldo på SEK 106 415. Bengt Magnusson har betalt SEK 10 000 för sitt nybygge. Vi har fått SEK 18 840 av Trafikverket. En faktura för elen har inkommit, SEK 1 800, liksom en faktura för snöröjningen fram till den 17 februari på SEK 35 283, inklusive moms.

Snöröjningen har fungerat bra förutom att vägen från "huvudvägen" vid brevlådorna upp till Gamla byn och Södermans hus inte alltid varit bra plogad, enligt Jennie. Mats talar med vår snöröjare Lasse Granlund om detta.

IP Only, status. Mats försökte få kontakt med Lars men utan resultat. Frågan skjuts till nästa möte.

Vägstatus, rapport från vägfogden genom Mats. Vägen mår inte bra i det väder som råder. Vi behöver ett dike vid busshållplatsen och det kommer upp lera i vägen " utanför Kristofers Dethorey hus" varför grus har lagts ut där. Vägen behöver grusas mer enligt underhållsplanen och vi behöver även se över bärlager på vissa delar av vägen. Jennie och Anton pratar med vägfogde Johan Eriksson. Jennie kollar med tid för att träffa Johan.

Byggavgift, vad ska gälla? Vi läste igenom beslut i frågan från två årsmöten, 2009 samt 2010. Det är de årsmötesbeslut som finns. Styrelsen diskuterade

avgiften och tog upp vilka som tidigare betalt enligt beslutet. Vi diskuterade också vad det innebär för vägens mående när det sker väldigt tunga transporter, som till exempel när en ny hamnanläggning görs. Sådans stora projekt måste ske i samråd med styrelsen/vägfogden. Frågan om att betala mer för tunga transporter diskuterades också. Sedan tidigare bestämt att frågan om tung trafik tas på nästa årsmöte.

Uppdatering kring budgetarbete för 2021 tas till nästa möte.

Rör. Vi behöver kika en extra gång på Maria Gilles rör i vår för att vara 100 % säkra på att röret är okej vid tomtgränsen mot Sjöo. Mats ansvarar.

Utanför fastigheten 1:54 rinner vatten ut på vägen. Fastighetsägarna Ylva och Anders behöver lägga rör under deras infart så vattnet kan rinna vidare i diket och inte ut på vägen. Jennie talar med dem.

Nästa möte. Tisdagen den 16 april klockan 19:00 hos Mats. Jennie ordnar med fikabröd och Mats med kaffe.

Ordförande Mats avslutade mötet.

Vid pennan och datorn

Justeras



Anna D Sjöqvist



Mats Hoflund